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írásbeli kérdés
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mikor valósul meg végre, az új Vásárhelyi Terv?" címmel kérdést kívánok benyújtani

Perlányi Miklós környezetvédelmi és vízügyi miniszter úrhoz. Válaszát írásban várom.

Tisztelt Miniszter úr!

Az idei esztendőben a Tisza folyót érintő árvizei mintegy másfél millió embemek okoztak

létbizonytalanságot. A kormányprogramban szerepel, hogy felgyorsítják az árvízvédelmi

rendszer fejlesztését, megerősítik a töltéshálózatot, rendezik a hullámtereket és árapasztó

tározókat létesítenek.

A gond csak az, hogy az új Vásárhelyi Terv meghirdetésekor mindezt 2007 végére ígérték,

ugyanakkor az Ön vezetése alatt álló tárca az erre a célra fordítható ősszegek tőredekét

használta csak feL Mára már nem mutatkozik reális esély az új Vásárhelyi Terv I . ütemének

tervezett végrehajtására .

Mindezek fényében tisztelettel kérdezem Miniszter Urat :

1. Miért az firvízvédelem - s így az emberek biztonsága - esik iWozatul évek óta, a

kormányzat megszorító pofitikijának?

2. Az elkővetkezend6 években mekkora forrást kívánnak biztosítani a program

kivitelezésére? Nem érintik-e érzékenyen a program kivitelezését a kormányzati

költségvetési megszorító intézkedések?
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3. A Vásárhelyi Terv keretében, milyen beruházásokat kívánnak megvalósítani

konkrétan Csongrád megyében?
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Tisztelettel várom válaszát :
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